
 

  
 Univerzita Karlova, Fakulta sociálních věd  /  Smetanovo nábřeží 6, 110 01 Praha 1 

info@fsv.cuni.cz, tel: 222 112 111 

www.fsv.cuni.cz 

 1 / 4 

Zápis z jednání rozšířeného kolegia děkana č. 1 

ze dne 22. 1. 2024, od 10:00 hodin v místnosti č. H 212 

Přítomni: P. Bednařík, T. Cahlík, T. Gec,A. Geršl, P. Jüptner, T. Karásek, Z. Kasáková, T. 
Klabíková Rábová, J. Končelík, M. Pečená, L. Poslušná, D. Emler, M. Krausz Hladká, A. 
Veselý 

Prostřednictvím Google Meet: M. Boňko, M. Nekola,  

Omluveni: O. Blažek, I. Prázová, J. Volenec, L. Krištoufek, L. Rovná, T. Nigrin, E. Hejzlarová, 
P. Soukup,  

 

Program jednání:  

1. Informace z vedení fakulty 

2. Finanční prostředky rozdělované doktorským studentům 

3. Podoba medailonků na webu fakulty 

4. Možnost změny přijímacích termínů pro CJSP 

5. Návrh změny vnitřních pravidel UK - známkování 

6. Podoba slavnostního otevření jinonického areálu 

 

1. Informace z vedení fakulty 

1.1. Informoval o krocích, které vedení FSV realizuje v souvislosti s událostmi na Filozofické 
fakultě UK. Jsou zpracovávány studie měkkých cílů pro budovy Hollar a Jinonice, byl 
aktualizován krizový štáb, jehož vybraní členové podstoupí školení pořádané RUK a 
PČR, bude aktualizován Plán krizové připravenosti a s ním související dokumenty. Je 
naplánována schůzka se zástupci Bezpečnostního odboru RUK a s externím poradcem 
pro oblast bezpečnosti a také v souvislosti s událostmi bude mimo jiné kladen větší důraz 
na problematiku wellbeingu.  

1.2. Okomentoval reakci FSV na návrh vedení univerzity na úpravy principů přerozdělování 
fixní části příspěvku na vzdělávání.  

1.3. V souvislosti s chystanou změnou zákona o vysokých školách zahájilo vedení UK úpravu 
vnitřních předpisů. Jedním z těchto předpisů je i mzdový tarif, který by měl zavádět 
jednotný tarif pro konkrétní pozice napříč všemi fakultami.  
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1.4. Informoval o aktuálním stavu zavádění jednotného ekonomického informačního 
systému.  

1.5. Byl zpracován základní kurz pro rozvoj pedagogických kompetencí. Tuto agendu 
převezme CJP, které bude v souvislosti s převzetím této agendy přejmenováno.  

1.6. Představil plánované investiční akce v budovách FSV. Mimo jiné je na léto 2024 
plánována realizace projektu PhD. Infra, který se bude týkat několika učeben v budově 
Hollar, které nebude možné využívat. Dalším plánovaným projektem je rekonstrukce 
bývalého hotelu a knihovny v Jinonicích, který by měl sloužit pro potřeby děkanátu. Tato 
rekonstrukce by měla začít v roce 2025.  

1.7. Strategické využití budovy Hollar po přestěhování děkanátu do prostor Jinonic bude 
tématem únorového jednání pana děkana s řediteli institutů, v březnu bude návrh 
projednán na RKD a v květnu by měl být návrh předložen na jednání Akademického 
senátu. AS 

M. Boňko: dotázal se na možnosti stravování v Jinonicích. Pan děkan konstatoval, že v horním 
patře bývalého hotelu je v rámci chystané rekonstrukce plánována jídelna s kapacitou 60 míst. 
V nově zrekonstruované části bude v provozu bistro, jehož provozovatelem budou KaM. 
Spuštění provozu je plánováno na únor, před zahájením letního semestru. 

 
PhDr. Zuzana Kasáková, Ph.D. – proděkanka pro zahraniční styky 

1. V souvislosti s událostmi na Filozofické fakultě UK byla prodloužena možnost podání 
minigrantů. 

2. Požádala o větší shovívavost při schvalování tzv. freemoverů od garantů v případech, 
kdy zaměření striktně neodpovídá zaměření těchto studentů. Také upozornila na 
skutečnost, že při přijímání těchto studentů je nutné brát v potaz fakt, že tito příchozí 
studenti mají nárok na místo pro výkon práce.  

 
PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

1. Od února 2024 nastupuje nová tisková mluvčí, která nahradí Kláru Hylákovou po dobu 
její mateřské a rodičovské dovolené. 

2. Dne 19. 1. byl poslán ředitelům mail o schůzce s panem Císařem z agentury 
STRATEGGO ve věci práce s absolventy: prosba o schůzky. 

3. V agendě interní komunikace proběhly v období říjen až prosinec rozhovory na 
děkanátních odděleních; v další fázi únor až březen prosíme o součinnost ohledně 
rozhovorů na sekretariátech jednotlivých institutů. 

4. Dne 7. 3. proběhne snídaně s panem děkanem v Jinonicích. 
5. Dne 18. 3. se uskuteční v Jinonicích snídaně s paní rektorkou.  
6. Na 11. 2. je naplánována popularizační aktivita v rámci Mezinárodního dne žen a dívek 

ve vědě. 
7. Dne 24. 4. se ve 14:00 uskuteční slavnostní otevření Jinonického areálu. Na tuto akci 

bude navazovat Noc studentů, která bude primárně určena pro studenty. 
 
PhDr. David Emler, Ph.D. – proděkan pro rozvoj 
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Při spoluúčasti akademiků FSV UK na projektech je nutné zohlednit administrativní náročnosti 
projektů a současně je potřeba, aby zapojení (spolu)řešitelé informovali o projektech vedení 
institutů a současně instituty v případech větších projektů využily služby OPPI, které je ale 
potřeba upozornit včas. 

 
Mgr. Tomáš Gec – člen kolegia pro projekt Modernizace a rozšíření prostorového zázemí 
výuky v Areálu Jinonice 

1. Informoval o aktuálním vývoji realizovaných investičních projektů - zakončování projektu 
VVV 016, na projekt rekonstrukce děkanátu bylo vydáno stavební povolení. 
 

PhDr. Petr Bednařík, Ph.D. – proděkan pro akreditace a kvalitu studia 

1. Informoval o plánované úpravě akreditačního systému, která by nově zavedla časově 
neomezené udělení akreditace. Další změny by měly přinést zlepšení komunikace mezi 
NAÚ a jednotlivými vysokými školami.  

2. Představil závěry kulatého stolu k problematice mikrokreditů.  
3. Informoval o závěrech jednání kulatého stolu, který proběhl dne 10.1.2024 na RUK k 

tematice zvýšení studijní úspěšnosti. 

2. Finanční prostředky rozdělované doktorským studentům – doc. Ing. Tomáš Cahlík, 
CSc. – proděkan pro doktorské studium a další formy vzdělávání 

Okomentoval zaslaný materiál, který mimo jiné ukazuje, že v akademickém roce 2022/2023 
se snížil počet studentů a celkový počet doktorandů 7919 představoval meziroční pokles o 
2,6 %. 

3. Podoba medailonků na webu fakulty - PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D. – 
proděkanka pro vnější vztahy 

Představila návrh pana emeritního ředitele IMS Gregora k nové struktuře medailonků na webu 
fakulty, který navrhuje předsunutí záložky „Info“ na začátek medailonku a předsadit záložku 
„Články“ před „Monografie“.  
Z diskuze vyplynula potřeba řešit podobu medailonů jako celku, protože některým institutům 
navrhované pořadí nevyhovuje. Dále byl vznesen požadavek na centrální správu medailonků 
na jednotlivých institutech a kontrolu správného propisování dat ze systému OBD. G. 
Baranyaová upozornila, že centrální správa medailonků na úrovni institutu je možná. Také je 
nutné řešit i medailonky doktorandů a externistů.  
Paní proděkanka T.K.Rábová přislíbila, že se tématem bude komplexně zabývat a na 
některém z dalších jednání představí finální návrh podoby medailonku na webu FSV UK. 
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4. Možnost změny přijímacích termínů pro CJSP - PhDr. Malvína Krausz Hladká, 
Ph.D. - proděkanka pro studijní záležitosti 

Okomentovala předložený materiál, který vychází z návrhu pana ředitele IES A. Geršla a který 
navrhuje posunutí termínů přijímacích zkoušek pro cizojazyčné studijní programy. Z diskuze 
vyplynul závěr, že na úpravě zavedeného systému nepanuje shoda, a tudíž nebude minimálně 
pro následující akademický rok realizována.  

5. Návrh změny vnitřních pravidel UK - známkování - PhDr. Malvína Krausz Hladká, 
Ph.D. - proděkanka pro studijní záležitosti 

Rektorát uvažuje o změně vnitřních pravidel, která by zavedla povinnost klasifikace 1-4 
namísto aktuálně užívané stupnice A-F, označované často jako ECTS grading.  
Paní proděkanka okomentovala předložené podklady a porovnání rozložení známkování. 
Vzhledem k tomu, že stupnice A-F je mezinárodně běžně užívanou stupnicí, vyjádřilo vedení 
FSV s touto změnou nesouhlas. Tato změna by způsobila mimo jiné nemalé problémy při 
spolupráci se zahraničními univerzitami.  
Pan ředitel IPS uvedl, že s navrhovanou změnou zásadně nesouhlasí a konstatoval, že tento 
názor bude zastávat i při jednáních v AS UK.  

6. Podoba slavnostního otevření jinonického areálu - T.K.Rábová 

Informovala o chystané podobě slavnostního otevření jinonického areálu, které proběhne dne 
24.4.2024 od 14:00 a požádala o případné další návrhy na program chystané akce. O průběhu 
a chystaném programu budou všichni s předstihem informováni a informace budou také na 
stránkách FSV UK.  

 

 

Termín příštího jednání rozšířeného kolegia děkana bude dne 25. března 2024 od 10:00 
v místnosti H 212. 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Monika Mandová                                 Vidi: PhDr. JUDr. Tomáš Karásek, Ph.D. 

 


